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Vragen van de leden Karabulut (SP)
en Dibi (GroenLinks) aan de minister
voor Wonen, Wijken en Integratie
over het bericht «Ministerie
verdoezelt inburgeringscijfers».
(Ingezonden 17 december 2009)

1
Waarom heeft u het rapport
Winsemius over de inburgering niet
openbaar gemaakt? Bent u bereid het
rapport alsnog aan de Kamer te doen
toekomen?1

2
Wat verstaat u onder een
«non-commissie»?

3
Is het waar dat u al in (juli) 2008 wist
dat het aantal inburgeringsplichtigen
40 procent lager lag dan werd
verondersteld? Zo ja, waarom is de
Kamer hierover toen niet nadrukkelijk
geïnformeerd?

4
Is het waar dat u al in (juli) 2008 wist
dat een aantal gemeenten door
het bestand potentieel
inburgeringsplichtigen heen was? Zo
ja, hoeveel gemeenten betrof het en
waarom is de Kamer hierover toen
niet nadrukkelijk geïnformeerd?

5
Hoeveel gemeenten zijn op dit
moment door het bestand potentieel
inburgeringsplichtigen heen?

6
Is het waar dat u in 2007 uitging van
ongeveer 250.000 potentieel
inburgeringsplichtigen terwijl
er nu ongeveer 80.000
inburgeringsplichtigen in het bestand
potentieel inburgeringsplichtigen
staan opgenomen?2, 3 Zo ja, hoeveel
van de overige 170.000 potentieel
inburgeringsplichtigen waren
daadwerkelijk inburgeringsplichtig en
hoeveel van hen is met een
inburgeringscursus gestart?

7
Is het waar dat gemeenten financiële
middelen krijgen op basis van het
aantal inburgeraars dat een
inburgeringsexamen aflegt, ongeacht
of het examen succesvol is afgelegd?
Zo ja, wat is uw oordeel over het
voorstel van de heer Winsemius om
het aantal geslaagde inburgeraars als
prestatiemaatstaf aan te houden?4

8
Wat is uw oordeel over de
constatering van de heer Winsemius
dat het huidige inburgeringsexamen
te zwaar is voor inburgeraars die
slechts maatschappelijk kunnen
participeren en te licht is voor
werkenden en deelnemers aan een
re-integratietraject?

9
Bent u bereid om het
inburgeringsonderwijs inhoudelijk te
onderzoeken om bijvoorbeeld te
bekijken of inburgeraars na afloop

correcte zinnen kunnen formuleren
om te kunnen communiceren
en te beoordelen of het
inburgeringsexamen moet worden
aangepast? Zo ja, wanneer? Zo nee,
waarom niet?

10
Wat is uw oordeel over het voorstel
van de heer Winsemius om
inburgeraars de mogelijkheid te
bieden een klacht in te dienen bij de
gemeente als sprake is van een
ondermaats inburgeringsaanbod?

11
Is het Winsemiustraject beëindigd of
wordt het voortgezet? Indien het
wordt voorgezet, welke concrete
knelpunten moeten er nog worden
opgelost?

1 Binnenlands Bestuur, 11 december 2009:
«Ministerie houdt echte cijfers inburgering
achter».
2 Deltaplan inburgering.
3 Kamerstuk 31 143, nr. 67.
4 Kamerstuk 31 143, nr. 41.
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Mededeling

Mededeling van minister Van der
Laan (Wonen, Wijken en Integratie)
(ontvangen 6 januari 2010)

Hierbij deel ik u mede dat de
Kamervragen van het leden Karabulut
(SP) en Dibi (GroenLinks) over het
bericht «Ministerie verdoezelt
inburgeringscijfers», ingezonden op
17 december 2009 en de
Kamervragen van het lid Fritsma
(PVV) over onduidelijkheid rond
aantal inburgeringsplichtigen,
ingezonden op 17 december 2009,
helaas niet binnen de gestelde
termijn kunnen worden beantwoord.
Voor de beantwoording van deze
Kamervragen is nog niet alle
noodzakelijke informatie voorhanden.
Ik zal Uw Kamer de beantwoording zo
spoedig mogelijk, doch uiterlijk
13 januari 2010 doen toekomen.
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